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  PROTOKÓŁ  Nr XLVIII/ 2010 

z przebiegu XLVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 
odbytej w dniu 24 czerwca 2010 roku 

w sali konferencyjnej Komendy Powiatowej Policji w Świebodzinie 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka; Panią Anetę Nawracała, Skarbnika Gminy; Pana Sebastiana 
Banaszaka, Komendanta Powiatowego Policji w Świebodzinie; Pana Zygmunta 
Rogowskiego, Komendanta Państwowej Straży Pożarnej w Świebodzinie; Pana Leszka 
Parandyka, Prezesa Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w 
Świebodzinie; Pana Leszka Bochniaka, Strażnika Miejskiego oraz pozostałych przybyłych  i  
otworzył obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 13.00. Jednocześnie 
stwierdził, że na sali obecnych jest 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 
protokołu/.  

Nieobecni usprawiedliwieni: 
Radna Halina Taczała 
Radny Marcin Kumke 
Radny Wojciech Półtorak 

Do pkt. 2. 

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Mieczysława Maciejewskiego (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Mieczysława Maciejewskiego funkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 12 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Mieczysław Maciejewski. 

Do pkt.3. 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołów z XLVI sesji Rady z dnia 20.05.2010 r.  

oraz z XLVII uroczystej zwyczajnej sesji Rady z dnia 27.05.2010 r. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy Zbąszynek: 

a/ informacja o działalności KPP w Świebodzinie 
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b/ informacja z działalności Strażnika Miejskiego 
c/ informacja o zabezpieczeniu ppoż. 

9. Podjęcie uchwał 
1) w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/23/2010 Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 20 maja 2010 roku (projekt nr 1) 
2) w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2010 rok (projekt nr 2) 
3) w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego – długoterminowego (projekt nr 3) 
4) w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego – długoterminowego (projekt nr 4) 
5) w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego – długoterminowego (projekt nr 5) 
6) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (projekt nr 6) 
7) w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Zbąszynek za I półrocze danego roku budżetowego oraz informacji o 
przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury (projekt nr 7) 

8) w sprawie określenia zasad usytuowania na terenie Gminy Zbąszynek miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych (projekt nr 8) 

9) w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie  
Gminy Zbąszynek (projekt nr 9) 

10) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości  
  (projekt   nr 10) 

11) w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Dąbrówka Wlkp. na lata  
2008-2015”(projekt nr 11) 

12) w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Kosieczyn na lata  
  2009- 2016” (projekt nr 12) 

13) w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  
przestrzennego miasta i gminy Zbąszynek w miejscowości Kosieczyn i Chlastawa  
(projekt nr 13) 

14) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Kosieczyn i Chlastawa dla terenu położonego przy drodze 
wojewódzkiej Nr 302 (projekt nr 14) 

15) w sprawie uchwalenia zmiany miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego miasta Zbąszynek oraz przyległych wsi Kosieczyn i Chlastawa w 
obrębie wsi Chlastawa  (projekt nr 15) 

16) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia i przystąpienie Gminy 
Zbąszynek do projektu pn. „Lubuski e-Urząd”(projekt nr 16) 

10. Odpowiedzi na interpelacje 
11. Oświadczenia i wolne wnioski 
12. Zakończenie obrad 

Odczytany porządek przyjęto jednogłośnie. 

 

Do pkt 4. 
 
Przyjęcie protokołów z XLVI sesji Rady z dnia 20.05.2010 r.  
oraz z XLVII uroczystej zwyczajnej sesji Rady z dnia 27.05.2010 r. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur poinformował radnych, że protokoły z XLVI i XLVII sesji 
przez czas trwania sesji są wyłożone do wglądu i jeżeli nie będzie uwag zostaną przyjęte w 
pkt.11 porządku obrad.  Projekty protokołów zostały wcześniej przesłane na skrzynki  
e-mailowe radnych. 
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Do pkt. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt.6 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 21 maja 2010 r. do  
23 czerwca 2010 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt.7  

Interpelacje i zapytania 

W temacie trwających prac melioracyjno-wodnych na terenie Kręcka radny Mieczysław 
Maciejewski zgłosił zapytanie czy powierzchnie z bruku będą odtwarzane czy zostanie 
położony asfalt? Radny nadmienił, że pojawiają się bowiem pytania ze strony mieszkańców 
Kręcka o możliwość zakupu zgromadzonego bruku. 
 
Radna Grażyna Znamirowska-Szwarc zwróciła się z prośbą, by problemy i kwestie 
przedstawione Burmistrzowi poruszyć na spotkaniu z dyrekcją firmy Strabag. 

Burmistrz Wiesław Czyczerski udzielił odpowiedzi na zgłoszone zapytania w bieżącym 
punkcie obrad z uwagi na zgłoszoną nieobecność w drugiej części obrad sesji (planowany 
udział w spotkaniu z dyrekcją firmy Strabag). 
 
W odpowiedzi na zgłoszone zapytanie radnego Mieczysława Maciejewskiego Burmistrz  
Wiesław Czyczerski poinformował, że zgodnie z dokumentacją bruk zostanie odtworzony, 
stąd nie przewiduje się jego sprzedaży. 
Ponadto Burmistrz poinformował, że przy modernizacji ul. PCK w Zbąszynku nie przewiduje 
się również sprzedaży bruku, ponieważ materiał zostanie wykorzystany na drobne prace 
infrastrukturalne, np. do budowy parkingów. 
 
W nawiązaniu do prośby radnej Grażyny Znamirowskiej-Szwarc Burmistrz poinformował, że 
zgłoszone sprawy zostaną poruszone na dzisiejszym spotkaniu z firmą Strabag. 
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Do pkt. 8 
 

Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy Zbąszynek: 
 

a/ informacja o działalności KPP w Świebodzinie 

Na wstępie Sebastian Banaszak Komendant Powiatowy Policji poinformował o zmianach 
w kierownictwie KPP w Świebodzinie. Na stanowisku Zastępcy Komendanta KPP w 
Świebodzinie, z dniem 1 czerwca powołano podinspektora Mariusza Ostarczuka. Następnie 
nowo powołany Zastępca Komendanta dokonał krótkiej autoprezentacji swojej osoby. 
 
Po autoprezentacji Komendant Powiatowy Policji przedstawił bogatą prezentację 
multimedialną podsumowującą funkcjonowanie Policji na terenie miasta i gminy Zbąszynek 
w 2009 roku. Komendant podkreślił, że służba Policji na terenie Gminy Zbąszynek odbywa 
się całodobowo, co bez wątpienia wpłynęło  na poprawę poczucia bezpieczeństwa 
mieszkańców  a także wzrost zgłaszanych interwencji.  Koszt służb ponadnormatywnych w 
2009 roku wyniósł ogółem 37 tys. zł. 
Statystyki wydarzeń w 2009 roku przedstawiają się następująco (dot. całego powiatu 
świebodzińskiego): 

 na drogach obsługiwanych przez KPP Świebodzin w wypadkach zginęło 9 osób (28 
osób w 2008 roku), rannych 114 osób, 

 ilość kierowców zatrzymanych pod wpływem alkoholu – 507, w tym 39 kierowców 
TIR-ów – (407 w roku 2008), 

 nałożono 9.309 mandatów – (6.964 w 2008 roku) 
 ujawniono 4.039 wykroczenia przez wideo rejestratory (1.929 w 2008 roku) 
 skontrolowano 1.198 pojazdów ciężarowych oraz 294 autobusy przez Inspekcję 

Transportu Drogowego, 
 średni czas oczekiwania na przyjęcie zgłoszenia wynosi  4,04 sekundy. 

 
Ponadto w 2009 roku zakupiono 8 nowych samochodów, 1 samochód dla gminy Zbąszynek. 
Wśród priorytetów do realizacji na 2010 rok przyjęto m.in. utrzymanie bezpieczeństwa w 
ruchu drogowym oraz bezpieczeństwo imprez masowych organizowanych na terenie Gminy. 
 
Podjęto również temat tzw. dopalaczy i ich zażywania oraz rozpowszechniania. Problem 
zaczyna narastać a służby Policji nie mają do tej pory podstaw prawnych by go ograniczyć 
lub zahamować. Nazwa „dopalacze” nie występuje w terminologii prawnej. Wyroby określane 
są jako produkty kolekcjonerskie, nie przeznaczone do spożycia. Na opakowaniu wyrobów 
nie wykazuje się ich składu chemicznego dlatego nie wspomina również o nich ustawa o 
przeciwdziałaniu narkomanii, stąd wyroby nie należą do grupy zakazanych. Na terenie 
Świebodzina znajdują się 3 placówki handlowe, w których takie wyroby można zakupić. W 
placówkach odbyły się kontrole przedstawicieli KPP w Świebodzinie z przedstawicielami 
Urzędu Skarbowego oraz Sanepidu. Przeprowadzone kontrole nie wykazały żadnych 
zastrzeżeń w działalności tychże palcówek.  
 
Radny Mieczysław Maciejewski wystąpił z wnioskiem o zmianę organizacji ruchu na 
skrzyżowaniu drogi z Babimostu z drogą z Kosieczyna w kierunku Kręcka (przy wiadukcie 
kolejowym). Radny zaproponował, by droga z Babimostu była drogą z pierwszeństwem 
przejazdu, ponieważ dochodzi tam do częstych kolizji.  
 
Naczelnik Ruchu Drogowego KPP w Świebodzinie poinformował, że od trzech lat nie 
odnotowano na tym skrzyżowaniu kolizji, być może były to kolizje nie zgłaszane w 
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Komendzie. Naczelnik nadmienił, że problem zostanie zgłoszony zarządcy drogi. 
 
Radny Sylwester Budych wystąpił z wnioskiem, by zwiększyć czytelność znaku drogowego 
ustawionego w Dąbrówce Wlkp. informującego o zorganizowanym objeździe TIR-ów przez 
Zbąszyń do Swedwoodu. Zdaniem radnego znak jest nieczytelny i niezrozumiały dla osób 
spoza gminy. 
 
b/ informacja z działalności Strażnika Miejskiego 
 
Informację przedstawił Strażnik Miejski Leszek Bochniak /informacja stanowi załącznik  
nr 6 do niniejszego protokołu/. 
Strażnik Miejski poinformował, że do negatywnych zjawisk, które najczęściej występują na 
terenie Gminy Zbąszynek należą m.in. powtarzające się akty wandalizmu polegające na 
niszczeniu mienia komunalnego, prywatnego oraz infrastruktury drogowej, kradzieże, 
włamania, rozboje a także negatywne zdarzenia występujące w ruchu drogowym, w tym 
nieprawidłowe wyprzedzanie, przekraczanie dozwolonej prędkości, prowadzenie pojazdu 
pod wpływem alkoholu.  
Ponadto Strażnik Miejski poinformował, że w 2009 roku kontynuowano działania rozpoczęte 
w latach ubiegłych mające na celu profilaktykę przeprowadzaną w placówkach oświatowych 
na terenie gminy, realizowaną poprzez programy takie jak: „Lupo”, „Świecisz jesteś”, 
„Bezpieczna droga do szkoły” i „Bezpieczna zerówka”. Przeprowadzane były również 
pogadanki w szkołach utrwalające zasady bezpiecznych zachowań w ruchu drogowym oraz 
w codziennym życiu. 
Ponadto Strażnik Miejski przedstawił wyniki przeprowadzonej kontroli porządkowych na 
posiadanie umów na wywóz nieczystości stałych i płynnych oraz przyłączy kanalizacyjnych. 
 
Radny Krzysztof Krzywak zgłosił zapytanie, co z osobami (ok. 20 osób), które nie miały  
podczas kontroli podpisanych umów na wywóz nieczystości stałych? 
W odpowiedzi Strażnik Miejski poinformował, że osoby otrzymały wezwania do zawarcia 
stosownych umów w wyznaczonym terminie, z czego 12 osób zawarło umowy w terminie. 
Radny Krzysztof Krzywak stwierdził, że edukacja i pouczenia w tym temacie odbyły się już 
dwa lata temu, zdaniem radnego należałoby już wprowadzić sankcje w postaci mandatów. 
Strażnik Miejski poinformował, że są to głównie osoby w podeszłym wieku, utrzymujące się 
głównie z niskiej renty i mieszkające samotnie. W takich przypadkach Strażnik stara się 
zaproponować, by dzieci tych osób lub sąsiedzi dopisali ich do swoich umów. 
Radny Krzysztof Krzywak zwrócił uwagę, by w następnym sprawozdaniu z kontroli 
porządkowej uwzględnić informację, że umów na wywóz nieczystości stałych nie posiadają 
osoby w podeszłym wieku, w pozostałych przypadkach, zdaniem radnego należałoby 
nakładać mandaty. 
 
c/ informacja o zabezpieczeniu ppoż. 

W temacie zabezpieczenia p.pożarowego miasta i gminy Zbąszynek głos zabrali Prezes 
Zarządu Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Świebodzinie 
Leszek Parandyk oraz Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w 
Świebodzinie Zygmunt Rogowski, który przedstawił prezentację multimedialną 
przedstawiającą statystykę działań Państwowej Straży Pożarnej w 2009 roku, która na tle 
powiatu świebodzińskiego przedstawia się następująco: 
- podjęto 36 przypadków udzielenia pomocy medycznej, 
- podjęto ok. 1.100 działań ratowniczo-gaśniczych, z czego ok.28% stanowiły pożary, ok. 
68% inne miejsca zagrożenia, 4% stanowiły  alarmy fałszywe. 
Leszek Parandyk poinformował, że na terenie miasta i gminy Zbąszynek funkcjonuje 5 
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jednostek OSP (Zbąszynek, Dąbrówka Wlkp., Rogoziniec, Kosieczyn i Kręcko), które 
zrzeszają łącznie 261 druhów i druhen, w tym 142 członków czynnych, 3 wspierających  oraz 
32 honorowych. W 2009 roku w akcjach ratowniczo-gaśniczych wzięło udział łącznie 504 
strażaków. Akcje przeprowadzane były najczęściej w lasach, przy wypadkach drogowych 
oraz w obiektach.  
Ponadto Prezes Zarządu podkreślił bardzo dobrą współpracę z Państwową Strażą Pożarną, 
przejawiającą się przede wszystkim w organizowaniu szkoleń dla członków OSP, których 
ukończenie uprawnia do udziału w akcjach ratowniczo-gaśniczych. 
/informacja w temacie zabezpieczenia p.poż. stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu/. 
 
Przedstawione informacje w temacie bezpieczeństwa i porządku publicznego na 
terenie Gminy Zbaszynek przyjęto przez aklamację. 
 
W geście podziękowania za wkład włożony w pracę na rzecz bezpieczeństwa mieszkańców 
gminy oraz dobrze przebiegającą współpracę, Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski 
wraz z Przewodniczącym Rady Janem Mazurem wręczyli Komendantowi Powiatowemu 
Policji w Świebodzinie oraz Komendantowi Powiatowemu Państwowej Straży Pożarnej w 
Świebodzinie medale okolicznościowe wydane z okazji Jubileuszu 20-lecia Samorządu 
Gminnego w Zbąszynku. 
 
Następnie Przewodniczący Rady zarządził przerwę. 
 
Po przerwie 

Do pkt.9 

Podjęcie uchwał 
 
1) 

Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XLVI/23/2010 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 20 maja 2010 roku (projekt nr 1). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/27/2010 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/23/2010 Rady Miejskiej w Zbąszynku 
z dnia 20 maja 2010 roku. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/27/2010 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/23/2010 Rady Miejskiej w 
Zbąszynku z dnia 20 maja 2010 roku została podjęta jednogłośnie /uchwała stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 

2) 

Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian uchwały 
budżetowej na 2010 rok (projekt nr 2). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
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Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/28/2010 w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2010 rok. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/28/2010 w sprawie zmian uchwały budżetowej na 2010 rok została podjęta 
jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 

3) 

Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu inwestycyjnego – długoterminowego (projekt nr 3). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/29/2010 w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego – długoterminowego. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/29/2010 w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego – długoterminowego 
została podjęta jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 
 
4) 
 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu inwestycyjnego – długoterminowego (projekt nr 4). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/30/2010 w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego – długoterminowego. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/30/2010 w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego – długoterminowego 
została podjęta jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
 
5) 
 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu inwestycyjnego – długoterminowego (projekt nr 5). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/31/2010 w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego – długoterminowego. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/31/2010 w sprawie zaciągnięcia kredytu inwestycyjnego – długoterminowego 
została podjęta jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
 
6) 
 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego (projekt nr 6). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
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Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 11 głosach „za”  i 1 głosie wstrzymującym 
podjęła Uchwałę Nr XLVIII/32/2010 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/32/2010 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została podjęta 
przy 11 głosach „za” i 1 głosie wstrzymującym /uchwała stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu/. 
 
7) 
 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie określenia 
zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Zbąszynek za I półrocze 
danego roku budżetowego oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 
samorządowej instytucji kultury (projekt nr 7). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/33/2010 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 
budżetu Gminy Zbąszynek za I półrocze danego roku budżetowego oraz informacji o 
przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/33/2010 w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Zbąszynek za I półrocze danego roku budżetowego oraz 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury 
została podjęta jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
 
8) 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
określenia zasad usytuowania na terenie Gminy Zbąszynek miejsc sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych (projekt nr 8). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/34/2010 w sprawie określenia zasad usytuowania na terenie Gminy Zbąszynek 
miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/34/2010 w sprawie określenia zasad usytuowania na terenie Gminy 
Zbąszynek miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych została podjęta 
jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 
 
9) 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych na terenie  Gminy Zbąszynek 
(projekt nr 9). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
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Nr XLVIII/35/2010 w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych na 
terenie  Gminy Zbąszynek. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/35/2010 w sprawie ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów 
alkoholowych na terenie  Gminy Zbąszynek została podjęta jednogłośnie /uchwała 
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/. 
 
10) 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (projekt nr 10). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/36/2010 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
nieruchomości. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/36/2010 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
nieruchomości została podjęta jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 17 do 
niniejszego protokołu/. 
 
11) 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Dąbrówka Wlkp. na lata 2008-2015”  
(projekt nr 11). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/37/2010 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Dąbrówka Wlkp. 
na lata 2008-2015”. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/37/2010 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Dąbrówka 
Wlkp. na lata 2008-2015” została podjęta jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 18 
do niniejszego protokołu/. 
 
12) 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Kosieczyn na lata 2009- 2016” (projekt nr 12). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/38/2010 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Kosieczyn na lata 
2009- 2016”. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/38/2010 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Kosieczyn na 
lata 2009- 2016” została podjęta jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 19 do 
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niniejszego protokołu/. 
 
13) 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  
przestrzennego miasta i gminy Zbąszynek w miejscowości Kosieczyn i Chlastawa 
 (projekt nr 13). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/39/2010 w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Zbąszynek w miejscowości Kosieczyn i 
Chlastawa. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/39/2010 w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Zbąszynek w miejscowości 
Kosieczyn i Chlastawa została podjęta jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 20 do 
niniejszego protokołu/. 
 
14) 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Kosieczyn i 
Chlastawa dla terenu położonego przy drodze wojewódzkiej Nr 302  (projekt nr 14). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/40/2010 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Kosieczyn i Chlastawa dla terenu położonego przy drodze wojewódzkiej 
Nr 302. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/40/2010 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Kosieczyn i Chlastawa dla terenu położonego przy drodze 
wojewódzkiej Nr 302 została podjęta jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 21 do 
niniejszego protokołu/. 
 
15) 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia zmiany miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta 
Zbąszynek oraz przyległych wsi Kosieczyn i Chlastawa w obrębie wsi Chlastawa  
(projekt nr 15). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/41/2010 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego miasta Zbąszynek oraz przyległych wsi Kosieczyn i Chlastawa w obrębie wsi 
Chlastawa. 
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W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/41/2010 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego miasta Zbąszynek oraz przyległych wsi Kosieczyn 
i Chlastawa w obrębie wsi Chlastawa została podjęta jednogłośnie /uchwała stanowi 
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/. 
 
16) 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia i przystąpienie Gminy Zbąszynek do projektu pn. 
„Lubuski e-Urząd” (projekt nr 16). 
Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 12 radnych, przy 12 głosach „za” podjęła Uchwałę  
Nr XLVIII/42/2010 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia i przystąpienie 
Gminy Zbąszynek do projektu pn. „Lubuski e-Urząd”. 
W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  
Nr XLVIII/42/2010 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia i 
przystąpienie Gminy Zbąszynek do projektu pn. „Lubuski e-Urząd” została podjęta 
jednogłośnie /uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/. 
 

Do pkt.10 

Odpowiedzi na interpelacje 

 
Odpowiedzi na zgłoszone zapytania zostały udzielone w punkcie 7 porządku obrad. 
 
W temacie wniosków zgłoszonych podczas czerwcowego posiedzenia Komisji Porządku 
Publicznego i Praworządności, Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił etapy ich 
realizacji. 

Do pkt.11 

Oświadczenia i wolne wnioski 

Radna Grażyna Znamirowska-Szwarc zgłosiła następujące wnioski: 

 ponowiła wniosek o pozamiatanie drogi asfaltowej przy krawężnikach w miejscowości 
Rogoziniec, 

  zaproponowała obsadzenie kwiatami klombów znajdujących się na drodze jadąc ze 
Zbąszynka w kierunku Rogozińca. 
 

Radny Ryszard Stachowiak zgłosił zapytanie, czy zostały już poczynione jakieś kroki w 
związku ze zgłoszonym wnioskiem na kwietniowej sesji, dotyczącym zmiany organizacji 
ruchu na ul. Kilińskiego, Szerokiej i Gdańskiej w Zbąszynku? 
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Radny Andrzej Budych nawiązując do wniosku radnego Ryszarda Stachowiaka wystąpił z 
daleko idącym wnioskiem w kwestii kompleksowej zmiany organizacji ruchu w mieście 
Zbąszynek.  
Radny wystąpił z wnioskiem, by w związku z trwającą budową obwodnicy i modernizacją 
dróg opracować nową koncepcję organizacji ruchu w Zbąszynku i sukcesywnie ją wdrażać. 
Zdaniem radnego należy zadbać o te inwestycje, które już zostały wykonane, ponieważ 
wiążą się z nimi poniesione wydatki z budżetu gminy, a tymczasem niektóre inwestycje 
niszczeją, np. słupki przy skrzyżowaniu na ul. Wojska Polskiego. 
 
Radny Krzysztof Krzywak zgłosił zapytanie na jakim etapie jest przygotowanie projektowo-
wykonawcze windy w przychodni na ul. Długiej? 
 
Radny Sylwester Budych zapytał dlaczego nie rozparzono do tej pory wniosku złożonego 
przez radnego w miesiącu marcu o zakaz skrętu z Dąbrówki Wlkp. w kierunku Zbąszynka 
pojazdów o ładowności powyżej 12 ton? Obecnie został postawiony znak informujący o 
zmianie organizacji ruchu i objeździe, z którego, zdaniem radnego nic nie wynika, jest on 
czytelny jedynie dla lokalnych mieszkańców. Zdaniem radnego, znak powinien być 
ustawiony już w miejscowości Dąbrówka Wlkp. a nie dopiero na drodze wyjeżdżającej w 
kierunku Zbąszynka, gdzie pojazd o ładowności powyżej 12 ton, znajdujący się już na 
skrzyżowaniu nie będzie miał możliwości zawrócenia i pojedzie w kierunku Zbąszynka. 
 
Zastępca Burmistrza Jan Makarewicz stwierdził, że jego zdaniem znak jest czytelny. 
Strażnik Miejski wraz z Policją ma za zadanie kontrolować wjazdy TIR-ów do Zbąszynka. 
Ponadto w kwestii zmiany organizacji ruchu na ul. Kilińskiego, Szerokiej i Gdańskiej, 
zdaniem Zastępcy Burmistrza należałoby przeprowadzić konsultacje społeczne z 
mieszkańcami tychże ulic i powołać zespół składający się przykładowo z przedstawicieli 
Rady, który zająłby się opracowaniem koncepcji zmiany organizacji ruchu w Zbąszynku, 
łącznie z ujęciem wspomnianych ulic.  

Przewodniczący Rady Jan Mazur życzył wszystkim miłego odpoczynku podczas zbliżającej 
się przerwy urlopowej. 

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że protokoły z XLVI i XLVII sesji przez czas 
trwania sesji były wyłożone do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do ich treści. Następnie 
zarządził głosowanie nad ich przyjęciem. 
 
- za przyjęciem protokołu z XLVI sesji Rady z dnia 20.05.2010 r. głosowano 
jednogłośnie.  
Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XLVI 
sesji z dnia 20.05.2010 r. został przyjęty jednogłośnie. 

- za przyjęciem protokołu z XLVII uroczystej sesji Rady z dnia 27.05.2010 r.  głosowano 
jednogłośnie.  
Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z XLVII 
uroczystej sesji z dnia 27.05.2010 r. został przyjęty jednogłośnie. 
 
W imieniu Rady, Przewodniczący Rady Jan Mazur złożył życzenia imieninowe Janowi 
Makarewiczowi. 
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Do pkt.12 

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1700 zamknął sesję. 

 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Magdalena Tomaszewska              Mieczysław Maciejewski              Jan Mazur 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz 
3. Skarbnik  
4. Przewodniczący Rady 

 

 

 


